
 

Barneveld, 20 december 2020 

 
 
Onderwerp: Saneringsprogramma geluidsisolatie kern Barneveld 

 
 
Geacht College, 
 
Eind 2015 kregen bewoners van woningen in de kern van Barneveld van de 
gemeente te horen dat zij zich konden aanmelden voor het project 
“Geluidsisolatie kern Barneveld”. Het gaat om woningen aan de Stationsweg, 
Amersfoortse straat, Bouwheerstraat, Gasthuisstraat, Lunterseweg, 
Schoutenstraat, Thorbeckelaan, Van Zuijlen van Nieveltlaan en Van 
Domselaerstraat. Het verkeer veroorzaakt daar zoveel geluid dat verschillende 
woningen in aanmerking komen voor het aanbrengen van geluidsisolerende 
voorzieningen, zoals bijvoorbeeld akoestisch dubbel glas. De gemeente stelt daar 
een saneringsprogramma voor op, dat moet worden goedgekeurd door het 
ministerie van Infrastructuur en Waterstaat. 
 
Echter, tot nu toe zijn de geluidsisolerende maatregelen nog steeds niet 
uitgevoerd. Het project heeft verschillende keren vertraging opgelopen. 
Bewoners van de betreffende woningen verkeren al lange tijd in onzekerheid 
wanneer de maatregelen daadwerkelijk worden uitgevoerd. 
 
Dit is voor mijn fractie reden op grond van artikel 42 van de 
Organisatieverordening uw college de volgende vragen te stellen: 
 
1. Bent u met ons van mening dat bewoners recht hebben op duidelijkheid over 

de trage voortgang van het project en de gewenste daadwerkelijke 
uitvoering? 

2. Bent u met ons van mening dat het na 5 jaar meer dan de hoogste tijd is het 
saneringsprogramma vast te stellen en tot uitvoering over te gaan? 

3.  Kunt u aangeven wat de redenen zijn waarom vijf jaar na de start van het 
project de uitvoering nog steeds op zich laat wachten? 

4. Bent u bereid een realistische planning v.w.b. de uitvoering op te stellen, 
rekening houdend met de (te) forse periode van uitstel tot nu toe? 

5. Heeft u zicht op bewoners die als gevolg van de vertraging inmiddels zelf 
geluidsisolerende maatregelen hebben getroffen? 

6. Bent u bereid deze bewoners financieel tegemoet te komen? 
 
Ik zie uw antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens de Pro’98 fractie, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hilhardt Brul 


